



Dear Parents:

If there is sufficient interests, TIS will run a Coloane bus / Secondary Student Bus beginning of the school term. Our own school bus and outside bus company will provide this service at the same time for the normal daily schedule and students in secondary. If you are interested, please complete the form below with the payment in a sealed envelope and return to the school office (or 5 working days prior to the first day of school).

- The cost for this service will be:

One way - \$750MOP/month

Two way - \$980MOP/month

- Payment schedule: September, January and April

- Please select the below different route as below.

07:50 Coloane > TIS (route: pick-up will be at Helene Gardern and One Oasis)

15:00 TIS > Coloane (route: drop off will be at Helene Gardern and One Oasis)

15:45 TIS > Taipa > Macau (route: drop off will be at Nova Park, Sai Van, LUSO Bank, Rio Hotel, Hui Fu Building and Tap Siac) – **Secondary Student ONLY**

- The times will be determined once interest levels are assessed.

Student(s) Name(s):

Grade:

Starting Date:

_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

Father's Name:

Mother's Name:

_____	_____
-------	-------

Emergency Contact Name:

Emergency Contact Tel:

_____	_____
-------	-------

Home Address:

\_\_\_\_\_

E-mail:

Home Tel :

Mobile :

_____	_____	_____
-------	-------	-------



親愛的家長：

如報名人數足夠，本校將於新學年繼續提供路環／中學生校巴服務。如欲申請，填寫下列表格，並連同車費一併交回校務處。

· 車費如下：

單程：每月750澳門元

雙程：每月980澳門元

· 請於9月、1月及4月預繳車費

· 請選擇乘搭時間及路線

07:50 路環 → TIS (路線：黑沙海蘭花園，金鋒南岸，澳門國際學校)

15:00 TIS → 路環 (路線：澳門國際學校，黑沙海蘭花園，金鋒南岸)

15:45 TIS → 氹仔 → 澳門 (路線：澳門國際學校，氹仔濠珀，西灣安記，澳門國際銀行，利奧酒店，海富，塔石) -- 僅供中學生使用

· 接送時間將於稍後確實

學生姓名：

年級：

開始乘坐日期：

_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

父親姓名：

母親姓名：

_____	_____
-------	-------

緊急聯絡電話：

緊急聯絡電話：

_____	_____
-------	-------

住宅地址：

\_\_\_\_\_

電郵地址：

住宅電話：

手提電話：

_____	_____	_____
-------	-------	-------